
Odpowiedź na zapytanie do Ministra Środowiska

Informujemy, że została udzielona odpowiedź na zapytanie Posła Czesława Sobierajskiego w
sprawie rejestracji ptaków.

  

Odpowiedź jak i wcześniejsze zapytanie można zobaczyć klikając tutaj .

  

  

Sekcja CITES
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http://www.sejm.gov.pl/Sejm8.nsf/interpelacja.xsp?typ=ZAP&nr=337

